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1. Schválení programu 8. zasedání AS ČVUT 

J. Janoušek – přivítal přítomné na zasedání. K programu navrženému předsednictvem poslal P. Ripka poslal návrh změnu, aby se za bod 3. vložil 

bod 4. Informace z komisí. K návrhu se přidává. 

Usnesení 08-01: AS ČVUT schválil program 8. zasedání s přidáním bodu 4. Informace z komisí. 

Počet osob s hlasovacím právem: 33 

Hlasování: 31-1-1 Usnesení bylo přijato.   

2.  Kontrola a schválení zápisu ze 7. zasedání AS ČVUT 

J. Janoušek – zasedání se konalo na konci června. Poměrně pečlivé připomínky provedl P. Ripka. Všechny byly vypořádány a nezaznamenal žádné 

další. R. Zeman – byly tam další, všechno bylo vypořádáno. 

Usnesení 08-02: AS ČVUT schválil zápis ze 7. zasedání. 

Počet osob s hlasovacím právem: 34 

Hlasování: 30-0-4 Usnesení bylo přijato.   

3. Informace rektora 

Rektor – má tři informační body. Na čtvrtý předá slovo A. Kohoutkové. V průběhu prázdnin se toho odehrálo hodně. V rámci OP JAK nám přišly 

špatně ohodnocené všechny 4 projekty. Řešitelé 3 týdny připravovali protesty, jelikož jsme byli poškozeni v hodnocení. Podrobně informoval o 

problémech s tím, že doufá, že se věci zlepší. Další velká výzva je centrální výzkum. Máme tam kvótu pěti projektů, které škola může dát a poté, co 
se na jaře a přes léto udělaly náměty, rozhodlo se o 5 osových oblastech. Zmínil dále spolupráci s armádou, tam budeme mít příležitosti na základě 

memoranda, které vzniklo k oblastem, ve kterých mají zájem. Budeme dávat dohromady expertní skupinu a do budoucna to otevře další kanál 

uplatnění. Třetím tématem je postup k rozpočtu a mimonormativ na příští rok. Schází se k tomu s děkany, postupně se propracovávají k plánu, který 

se opírá o to, že chápeme, jaká je situace letošního roku, kde jsou minimalizované výdaje. Dlouhodobý cíl je stáhnout mimonormativní náklady 

směrem k 10% příspěvku a dotace. Zmínil i informaci o postupu transakce s prodejem v Poděbradech a nákupem na Florenci. V. Kramaříková –  
máme sebrány zájmy napříč součástmi. Bude se o tom diskutovat na kolegiu přespříští týdne. Zatím je připravený návrh, část té  troj výzvy je 

specifikována pro studenty se specifickými potřebami, kde očekáváme úpravu konkrétních věcí a zbytek by se rozpočítal poměrem na jednotlivé 

součást. Pro AS je důležité, že jsme vypsali výběrové řízení na přední desce, podmínka účasti bylo složení kauce 5 milionů. Přihlásil se jediný 

uchazeč, byl to ten, o kterém jsme se bavili dříve. Nikdo další se nepřihlásil. Smlouva byla podepsána, do 3 dnů byly složené peníze v právní úschovně. 

V pondělí bylo podáno na katastr, teď běží lhůta na zapsání. Předpokládá se, že všechno proběhne v pořádku. V Poděbradech dojde i k ukončení 
pracovních poměrů. Jednání k budově na Florenci, tam jsme složili zálohu 803 000 Kč v červenci, abychom byli jediným jednajícím uchazečem a 

včera byla rada města, ale ještě nemá zpětnou vazbu, jestli byl prodej už schválen... Rektor – poslední bod je záměr kolem FSv a jak to putuje po 

ministerstvu. A. Kohoutková –  rekonstrukce FSv budova B. Záměr byl odeslán v řádném termínu, s reakcí si dalo ministerstvo načas. Byl podán k 

1.6. a odezva přišla na konci srpna. Zkontrolovali náš materiál a žádali doložení některých položek. První je studie proveditelnosti, protože jde o 
velkou investiční akci a je potřeba, aby ministerstvo záměr postoupilo ministerstvu financí. Další drobné otázky, se týkaly upřesnění rizik a 

financování. Šlo zejména o položku, předpoklad, že část záměru bude financován ze státního fondu životního prostředí. Výzva nebyla vypsána, než 

záměr podali. Dodnes výzva nebyla vypsána, ale jsme s nimi stále v kontaktu a máme neustálé informace o to, že nejpozději do konce měsíce přijde. 

Ve chvíli, kdy výzva přijde, materiály jsou připraveny a až budeme schopni je překlopit do té výzvy, ministerstvu bude přihláška stačit jako doložení. 

Pilně pracují na studii proveditelnosti a čeká se na výzvu. Mají na doplnění 90 dnů.. 

O. Štorc – AS není spokojený s kvalitou fotografií z betlémské kaple. Už se to dřív řešilo a byl slíben postup. Dotaz, jestli se to nějak změnilo nebo 

ne. Rektor – je to nová informace. Měnil se fotograf, musí se to znovu prověřit. O. Štorc – došlo to tak daleko, že si skupina studentů najala vlastního 

fotografa. Rektor – je potřeba se s nimi domluvit a prověřit to. M. Kuchař – nevyšel projekt od TAČRu, dávala se stížnost. Jak to dopadlo? Rektor 

– stížnost NCK byla zamítnuta, podala se správní žaloba na postup. První odpověď byla, že se vyčerpala lhůta, protože se čekalo na vysvětlení 

poskytovatele, což je nesmysl. V. Holuša – dotaz k personálnímu auditu. Je možné sdělit, kdo bude audit vykonávat a jestli bude nezávislý na 
rektorátu. Rektor – je to externí firma. V. Kramaříková – BNV Consulting. K. Brůhová – dotaz, jestli by bylo možné dostat k nahlédnutí hodnocení, 

která přišla na OPJAK. Je členkou komise pro rozvoj a kvalitu, jestli by komise nemohla dostat hodnocení k nahlédnutím. Rektor – ano, je to možné. 

V rámci přírodovědného projektu kolegové nepopsali, jak má vzniknout centrum, k čemu je dobré. J. Janoušek – mohli bychom zprávu z auditu 

vidět jako členové AS? Rektor – ano, nepochybně.  

J. Janoušek – Rektor požádal o mimořádné zasedání 18. 10. s tím, že by se na tomto zasedání schvaloval rozpis. Zároveň, protože řádné má být 25. 
10., se nabízí otázka, jestli by něčemu vadilo, kdyby se zasedání spojila. Rektor – není připravený plán předkládání, takže nemůže říct hned. Po 

neděli by mohl být schopen. J. Janoušek – během příštího týdne by mohli vyřešit, zda by bylo možné zasedání přesunout. R. Zeman – 18. 10. bude 

zasedání na FSv, místnost 169. Kdyby bylo zasedání 25. 10., bylo by také tam. J. Sláma – na jaře jsme schvalovali změnu organizačního řádu 

rektorátu. Objevila se tam nová struktura pro alumni ČVUT. Podle jeho informací mělo dojít v červnu k převodu spolku do likvidace, a jak to vypadá 

s naší strukturou převzetí našich alumni? Rektor – kolegové ze spolku přešli na spolupráci vnitřní, scházejí se. Valná hromada byla někdy v květnu-

červnu a teď musíme vymyslet nejlepší metodu, jak pracovat s našimi absolventy. J. Sláma – nějaký časový horizont? Rektor – zeptá se kancléřky.  

T. Šenberger – dotaz na financování FSv budovu B. Kohoutková mluvila o žádosti na fond životního prostředí ve výši 200 milionů. Jak ta žádost 

bude formulována a jaký bude mít dopad na ten projekt? A. Kohoutková – jsme připraveni, aby došlo k maximálním úsporám z hlediska 

energetického hodnocení. Odhadujeme, že bude možno započítat všechny okolnosti, které v projektu jsou. Energetické zdroje, které umožnují 

fotovoltaiku, jiné okolnosti, otázka ozelenění ploch. Všechny tyto detaily tam započítáme. Máme představu, že to těch 205 milionů může přinést. T. 

Šenberger – vykazovali byste z toho projektu? A. Kohoutková – přístup k projektu je takový, že zpracovaná dokumentace a stavební povolení je 

bazální systém. Metoda výběru zhotovitele nám má donést to nejlepší, co na trhu je, a to je připraveno ve smyslu hodnocení certifikace té budovy. 

Další okolnosti, zejména z hlediska energií, v 30 letém horizontu, a výběrové řízení je připraveno. Tato metoda musí projít kontrolou na MŠMT. T. 

Šenberger – jak se prokáže tomu fondu, že opravdu dostaneme to nejlepší. A. Kohoutková – my věříme, že to dopadne dobře, protože po jednání s 

představiteli fondu cítíme, že jsou nám nakloněni a takový velký projekt jim pomůže jako vlajková loď. Systém hodnocení je postaven na parametrech 

certifikace stavu budovy.  

J. Janoušek – Dostali jsme od rektora slib, že investiční záměr bude senát schvalovat, pak ho rektor poslal 28.  6. na ministerstvo bez schválení AS. 

Záměr se vrátil z ministerstva s tím, že není úplně v pořádku a některé části je potřeba dopracovat. Jaký je konkrétní časový plán, do kdy bude návrh 

dopracován a jaké jsou potom další plánované kroky? Další dotaz je, když není záměr schválen, je tam prostor, že by se rektor vrátil ke svému slibu 

a nechat záměr schválit AS ČVUT?  

https://campuscvut.sharepoint.com/:f:/r/sites/inforek-9utpr/zasedani/obdobi-2023-25/2023-09-27/Zapis?csf=1&web=1&e=VuS6QS
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Rektor – je potřeba doplnit rizikovou analýzu v případě, že nevyjdou některé záměry a podobně. Aby měli lepší vstupy. To je odborná záležitost. 
Mimo to je potřeba ještě vědět, že model úvěru, který nám byl nabízen vládou, funguje, dále jestli některá z variant může probíhat. Je zvědav na 

studii proveditelnost, až bude hotová, vrátí se s informací a promluvíme o tom, jaké jsou možnosti. J. Janoušek – je tam určitě nějaké riziko. Třeba, 

že nám program z životního prostředí nedají. Ještě není vypsaný, nevíme, jak vše dopadne. Nějakým časovým postupem se nemusí stihnout, je nějaký 

deadline do kdy se prostředky musí vyčerpat. Chce slyšet jak máme rizikové scénáře rozmyšlené, aby se nestalo, že prostředky propadnou. Rektor 

– kdyby to vůbec nešlo, prostředky se dají použít na C pro FIT. Je to paralelně připravovaný projekt. Pak je potřeba využít co je na účtech a tam jsme 
blízko stavbě budovy C. P. Ripka – byl posunut termín, do kdy musíme mít postaveno? A. Kohoutková – máme rezervu. P. Ripka – pokud do 23. 

11. máme dodat studii proveditelnost, bylo by možné dát ji na říjnové zasedání schválit senátu. A. Kohoutková – za 14 dní to není možné. Rektor 

– studie proveditelnosti je velice důležitá, ale za 2 týdny nebude. A. Kohoutková – do komise ji klidně poskytnou. L. Lábus – chtěl se zeptat na 

krizový plán. Řešení budovou C nerespektuje havarijní stav budovy B. J. Janoušek – souhlasí s tím, že je to na další diskusi. Celé ČVUT uznává 

potřebu opravy fasády budovy FSv B. 

4. Informace z komisí 

P. Ripka – informace posílal emailem, ale ne všichni mají čas to číst. Zabývali se situací ČVUT v GE Aviation, více v zápise. Dále otevřeli bod 

existence kvestora-ky ČVUT a komise se usnesla, že navrhuje usnesení, aby byl rektor vyzván k vypsání výběrového řízení. Další je rozpočet 

investičních akcí. Tam komise navrhuje další usnesení. Technickým nedopatřením rozpočet investičních akcí zmizel z tabulky při schvalování 

rozpočtu  a to  by mělo být opraveno. Na začátku září poslal předseda AS rektorovi dotazy ohledně hospodaření a rektor přislíbil písemné odpovědi. 
Dále se řešila finanční situace rektorátu. Rektorát čerpá více jak 90% loňského rozpočtu. Rektor k tomu vyjádřil názor, že příkaz kvestorky z 

rozpočtovému provizoriu se týká jedině fakult, ne rektorátu. J. Janoušek – přečetl první usnesení a otevřel diskusi. P. Ripka – o usnesení hlasovali 

14-0-1 členové komise, ostatní 4-1-0. Rektor – s pověřenou kvestorkou vedou audit a další procesy. Začátkem příštího roku otevře výběrové řízení, 

ale do konce roku to nemá cenu. J. Janoušek – procesy jsou nějak dané. Je potřeba zajistit pověření kvestora, ale také bez odkladu vypsat výběrové 

řízení.  

J. Sláma – zajímal by ho pohled V. Kramaříkové, protože doteď je na dvou pozicích, což musí být náročné. V. Kramaříková – sdílí názor rektora. 

Nyní procházíme obdobím transformace, řekli si, že dvojí pozice bude jen do rozpočtu, a musí říct, že organizace vysoké školy a ČVUT specificky 

potřebuje mít člověka, který tu oblast zná a je dostatečně kreativní pro to, aby byl schopen komunikovat s takovým tělesem jako je ČVUT. Až se 

uvolní ruce s rozpočtem, což snad bude brzy, začnou s definováním výběrového řízení. Rektor – když zastupující kvestorka nastoupila, ptal se 

tajemníků, jestli to někdo nechce dělat, nikdo z nich nechtěl ani do výběrové komise. Není to jednoduchá práce a je složité na to místo někoho vybrat. 
Můžeme se připravit na vypsání dlouhého výběrového řízení. V. Hlaváč – když zjednoduší, co řekl rektor, říká, že nemůže vybrat nového kvestora, 

protože se připravuje rozpočet, takže dedukuje, že se schválí rozpočet v lednu. Rektor – se zastupující kvestorkou se dohodli, že pomůže, dokud 

nebude hotový tento rozpočet. V. Hlaváč – máte možnost vypsat výběrové řízení, ale také máte možnost z něj nikoho nevybrat. Když se budete chtít 

seznámit, ale nepůjdete mezi lidi, tak se s nimi neseznámíte.  

P. Olšák – nebyl na hospodářské komisi. Když se tam líhlo usnesení, navrhoval někdo, aby tam byl termín? Bez něj mu přijde nicneříkající. J. 

Janoušek – totéž ho napadlo a můžeme navrhnout do usnesení termín. Rektor – bude to podle exekutivních možností. J. Janoušek – ten termín 

pramení z toho, že rok nemáme kvestora. Rektor – paní Kramaříková dělá lepšího kvestora, než jsme doteď měli. P. Ripka – kdyby tam měla být 

lhůta, musel by tam být loňský rok. Kvestor je orgán univerzity a je zodpovědný za vnitřní řízení a hospodaření. To že ČVUT nemá funkci obsazenou 

je katastrofické. Rektor – sleduje, jak kvestorka umí šlápnout do věcí a byl by nerad, aby za tímto tlakem od senátorů stál fakt, že to tady provětrala. 

J. Janoušek – Senátoři vnímají, že bychom měli mít kvestora vybraného výběrovým řízením. Všichni by byli určitě rádi, aby se tam přihlásila V. 
Kramaříková. Vysoká škola by neměla mít rok neobsazenou pozici kvestora skrze výběrové řízení. Rektor – s tím souhlasí, jen by byl rád, kdybychom 

tomu nedávali citově zabarvené soudy, protože to k tomu nepatří. Budeme postupovat směrem, o jakém se v usnesení hovoří. P. Ripka – slovo 

katastrofální se nevztahuje k práci prorektorky a zastupující kvestorky. Je jedna z nejlépe pracujících členů vedení. Když jsme přišli o kvestora, měli 

jsme hned vypsat výběrové řízení a odsouváním problému nic nezískáme. Rektor – katastrofický je nedostatek kvalitních kandidátů. Souhlasí s tím, 

že nám nic nebrání řízení vypsat a mít ho otevřené.  

J. Janoušek – měl pocit, že zákaz je uveden v příkazu rektora, který v pátek vyšel a od pondělka platí a týkal se pořizování dočasného záznamu za 

účelem pořízení přepisu. Rektor – přečtěte si ho přesně a můžeme se o tom pak bavit někde jinde. J. Janoušek – kde se o tom budeme bavit, je v 

pravomoci členů AS. J. Vokřínek – nemá nic proti práci pověřené kvestorky a úplně bez emocí mu vadí to slovo pověřená. Buď jsme ve stavu, že 

kvestora máme nebo ne. Pokud ho máme, mělo by to být řádně. Takže spíš ho nemáme a pokud ho nemáme, tak nejsme schopni plnit všechny 

zákonné povinnosti a ten stav by se měl napravit. Rektor – kolegyně je jmenovaná kvestorkou, ale jmenuje se to takto. J. Vokřínek – už kvůli tomu, 
jak je to složité, se to mělo udělat dříve. Rektor – vypsání formálního aktu neznamená, že nesháníme kandidáty. J. Vokřínek – naopak ten akt je 

transparentní úkaz toho, že sháníme. I. Jex – osobně si myslí, že výběrové řízení se má vypsat. Když původní kvestor byl tak špatný, proč byl 3 roky 

ve své funkci. Rektor – s kvestorem si řekli, že to nebudou veřejně komentovat. V. Hlaváč – navrhuje termín do usnesení. Mělo by být vypsáno do 

15. 11. 2023. Rektor – další usnesení je technická záležitost, která vznikla nedopatřením. J. Janoušek – před zasedáním se sešli s rektorem, 

kvestorkou, vedoucím právního odboru a V. Vymětalovou a jednali o procesních záležitostech, podpoře rektorátu  pro práci AS, přípravě odpovědí 
z AS. Dohodli upravený technický postup, aby vyhovoval potřebám AS i rektora a právního odboru z konkrétních důvodů. Na rektorátu by měl 

vzniknout informační kontext, protože je potřeba při mnoha odpovědích. Rektor – ne všechno dělá právní oddělení, ve vedení se dá kontext doplnit 

a vymysleli metodu, jak pracovat a mezi dalšími prorektory a komisemi je to celkem logické. V. Vymětalová – poděkovala členům legislativní 

komise. Projednávání některých předkladů bylo náročné a museli se k tomu vracet opakovaně.  

Usnesení 08-03: AS ČVUT vyzývá rektora k vypsání výběrového řízení na kvestora ČVUT do 15. 11. 2023.  

Počet osob s hlasovacím právem: 36 

Hlasování: 26-1-9 Usnesení bylo přijato.   

 

Usnesení 08-04: AS ČVUT žádá, aby mu byl předložen ke schválení Rozpočet investičních akcí na rok 2022. 
Počet osob s hlasovacím právem: 36 

Hlasování: 34-0-2 Usnesení bylo přijato.   

5. Schválení Řádu Celoživotního vzdělávání 

G. Achtenová – Představila změny oproti loňskému znění. M. Stejskal – komise projednala, doporučují schválit. Chybí tam jeden odkaz, který 

doporučují doplnit. V. Vymětalová – legislativní komise našla formální nedostatky, požádala o opravu před zasláním na ministerstvo. Poděkovala 
prorektorce, velmi se tomu věnovala a snažila se, aby byl přijat už předtím. J. Janoušek – připomínky upozorňují na chyby v gramatice a překlepy. 

https://campuscvut.sharepoint.com/:f:/r/sites/inforek-9utpr/zasedani/obdobi-2023-25/2023-09-27/Rad%20CZV?csf=1&web=1&e=21zh3e
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G. Achtenová – odkaz u sebe v materiálu má, ale připomínky zapracuje. J. Sláma – znamená to, že ti, co organizují kurzy pro prváky, mohou je 
organizovat přes CŽV, anebo se budou všechny organizovat přes CŽV? G. Achtenová – všechno, co není akreditovaný program, je v podstatě v 

kolonce CŽV. Úpravou tohoto řádu se ořezává počet škatulek a orientace je snazší. 

Usnesení 08-05: AS ČVUT schválil předložený Řád celoživotního vzdělávání ČVUT v Praze. 

Počet osob s hlasovacím právem: 37 

Hlasování: 36-0-1 Usnesení bylo přijato.   

6. Schválení Organizačního řádu Rektorátu ČVUT 

Rektor – navazuje na strukturu schválenou. Popisuje, co se má kde odehrávat. V. Kramaříková – došlo k formálnímu narovnání mezi kompetencí 

archivu a spisové služby. V. Vymětalová – komise se řádem zabývala. Měli připomínky kvůli formálním nedostatkům, ty byly vypořádány a komise 

doporučuje schválit. 

Usnesení 08-06: Akademický senát ČVUT schválil předložený „Organizační řád Rektorátu ČVUT v Praze”. 
Počet osob s hlasovacím právem: 37 

Hlasování: 36-0-1 Usnesení bylo přijato.   

7. Schválení Změny organizačního řádu VIC 

P. Zácha – změna navazuje na Organizační řád, který se předkládal v červnu. Legislativní komise v něm našla několik nedostatků, ty byly vypořádány 

a textová i tabulková část byly pozměněny tak, aby se zvýšil počet oddělení o 2. Textová část byla celá přepracována. Materiál byl předložen a 
projednán v legislativní komisi a v komisi KIS. J. Vokřínek – projednávali to v červnu, měli připomínky, byly vypořádány. Projednali opět minulý 

týden, měli jednu připomínku, která byla hned vypořádána, a doporučují schválit. V. Vymětalová – komise se materiálem zabývala. P. Olšák 

přepracoval usnesení, které zapracovává připomínky. Komise doporučuje schválit. J. Janoušek – jde tam o jednu změnu, která je překlepem a 

nepředpokládá, že by se změnou předkladatel nesouhlasil. J. Sláma – v rámci diskusí řešili zakotvení zpětnou kontrolu těchto editačních změn, 

protože s nimi občas nastal problém. Vzhledem k tomu, že tady dnes zazněla informace, že proběhla schůzka, kde se nastavovala komunikace s 
legislativní komisí, chtěl se zeptat, jak je nastaven proces kontroly těchto editačních změn. Rektor – Tohle je věc, co se děje u zhotovitele textu a 

pokud ví, tak systém norem předpokládá, že co jde ven, má podpis senátu a rektora. Proces by měl být v pořádku, jen jsme to ještě nevyzkoušeli. J 

Janoušek – ideálním prostředkem je spolupodpis nejlépe elektronický předsedy AS předtím, než jde dokument na ministerstvo, aby někdo z AS 

zkontrolovat, zda jsou editační změny zakomponovány. Potvrzuje, že se o tom bavili i dnes. Rektor – je to součástí příkazu o normotvorbě, jen bude 

potřeba externí podpis. J. Janoušek – toto téma má další detaily. Máme adresář, kam se ukládají výsledné dokumenty. P. Olšák – schůzka KIS 
proběhla v posledním týdnu před zasedáním AS a tam se dohodli s P. Záchou na změně, která je vyžlucená. Postupovalo se tak, že když dojde ke 

změně, tak se zveřejní další verze a k tomuto došlo minulý týden. V minulé verzi byl odbor, který v sobě měl slovo Microsoft, což se mu nelíbilo a 

ve schvalované verzi to není. J. Vokřínek – potvrzuje, bylo to přijato, opraveno a nahráno a v předložená je verze co má být. 

Usnesení 08-07: AS ČVUT schvaluje OŘ VIC ČVUT po opravě odkazu v článku 1 odst. 5, kde místo textu "podle čl. 30 Statutu" se uvede 

"podle čl. 31 Statutu".  
Počet osob s hlasovacím právem: 37 

Hlasování: 36-0-1 Usnesení bylo přijato.   

7.1.1. Schválení Podmínek přijímacího řízení doktorského studijního programu ČVUT – Kloknerův ústav pro akademický rok 

2024/2025 

J. Kolísko – předkládá technickou normu, která je vyžadována ČVUT jako každý podzim. Týká se celoškolského doktorského studijního programu. Je 
to předloženo pro český i anglický studijní program. Obsahuje technické informace a žádá o jeho schválení. I. Richter – komise se materiálem 
zabývala korespondenčně a doporučuje schválit. Předmětem diskuse byl obsah, ale vše bylo ředitelem vysvětleno. V obou verzích byla uvedena 
možnost studia v dalším jazyce. V. Vymětalová – legislativní komise se materiálem zabývala s tím, že komise diskutovala existenci úřední desky. 
Podle našeho statutu máme jednu a v materiálu je, že výsledky budou zveřejněny na desce KÚ. Chtěli požádat o legislativní vyřešení situace. Rektor 

– máme jednu úřední desku, ale na ní je oddíl pro KÚ. Reformulace by byla správná.V. Vymětalová – na webu je odkaz na úřední desku KÚ. J. 

Janoušek – je to potřeba napravit a přejmenovat. J. Kolísko – zveřejňují to na webu a úřední desce ČVUT. Je to matoucí. 

V. Kramaříková – už se to řeší systémově, aby to bylo podle zákona. J. Tywoniak – Informace pro uchazeče, že mohou studovat česky, mají být 

doprovodné a do toho textu nepatří. J. Janoušek – jsou to 2 různé studijní programy a musí s nimi být takto zacházeno. P. Andres – vítá, že to bude 

ošetřeno legislativně. J. Janoušek – chce doplnit textu usnesení s editační změnou o objasnění úřední desky. P. Ambrož – je to z roku 2006, je 

potřeba opravit. P. Ripka – četl to předtím, ale všiml si toho až teď. Doporučil by slovo uskutečňovaný nahradit slovem provozovaný. Z. Škvor – 

opraví později. G. Achtenová – vyšel rektorský přípis o výši poplatku za přihlášku a nesedí. I. Jex – nesouhlasí s formulací. R. Holý – studijní 
programy mohou být na ústavech, je to uskutečňováno na ČVUT, zajišťováno KÚ. V. Hlaváč – doporučuje schválit s tím, že jestli se ukáže, že je 

tam jazykový nebo právní problém, tak se nevrhne, jak to vyčistit a nedělejme to tady teď. Dále proběhla diskuse kolem formulace. J. Sláma – do 

kdy dokument musí viset? Je to v nesouladu s normou, která určuje příspěvky.  J. Kolísko – poté, co schválí AS, musí 4 měsíce čekat. Chtějí přijímat 

studenty příští únor. J. Sláma – v listopadu to tedy musí viset. J. Janoušek – zaznamenal dvě editační úpravy, které mění význam. Předkladatel 

s úpravami souhlasí. 

Usnesení 08-08: Akademický senát ČVUT schválil „Podmínky přijímacího řízení pro akademický rok 2024/25 doktorského studijního 

programu“ se 2 změnami v textu, kde místo "Úřední desce ČVUT KÚ" bude "Úřední desce ČVUT"; a místo textu "850 Kč" bude "900 Kč".  

Počet osob s hlasovacím právem: 32  

Hlasování: 30-0-2 Usnesení bylo přijato.   

8. Vyjádření souhlasu se členy Disciplinární komise ČVUT 

G. Achtenová – jedná se o disciplinární komisi ČVUT pro součásti, které mají studenty, ale nejsou fakultami. Jedná se tedy o KÚ a MÚVS. Na 

začátku týdne byla požádána o doplnění životopisů, bohužel neměla čas email posunout dál. Jsou to většinově členové, kteří byli v přecházejících 

komisích nominováni. Tolik nových jmen tam není, doufá, že i tak bude AS schopen rozhodnout a s nominacemi souhlasit. Dále proběhla diskuse 

faktu, že AS nemá k dispozici ani krátké životopisy navrhovaných členů, J. Kolísko a P. Andres verbálně navrhované členy představili. V. Hlaváč – 

chce oddělit několik věcí. Komise velký význam nemá, protože se sešla naposled na začátku milénia. To neznamená, že nebude důležitá v 
budoucnosti. Ani nezpochybňuje to, že nominace nejsou dobré. Další věc je zastoupení žen. Máme ho malé všeobecně a měli bychom na to myslet, 

abychom to zlepšili. To bude zase více do příště a oddělme tyhle věci od sebe. J. Janoušek – když se hlasuje o komisi nebo konkrétních lidech je 

pravidlem, že se životopis dodává. Musíme hlasovat o jednotlivcích tajně. Rektor – není to obecné pravidlo. 

https://campuscvut.sharepoint.com/:f:/r/sites/inforek-9utpr/zasedani/obdobi-2023-25/2023-09-27/Organizacni%20rad%20rektoratu?csf=1&web=1&e=uRpV6I
https://campuscvut.sharepoint.com/:f:/r/sites/inforek-9utpr/zasedani/obdobi-2023-25/2023-09-27/Orgnizacni%20rad%20VIC?csf=1&web=1&e=B4ve8w
https://campuscvut.sharepoint.com/:f:/r/sites/inforek-9utpr/zasedani/obdobi-2023-25/2023-09-27/Podminky%20prijimaciho%20rizeni%20KU?csf=1&web=1&e=aTbATx
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Hlasování: Sýkora - 14-6-12; Balík - 14-3-15; Předkladatel stahuje návrh. 

Usnesení 08-10: AS ČVUT, dle čl.4 odst.4 Disciplinárního řádu pro studenty ČVUT v Praze, uděluje rektorovi souhlas se jmenováním 

členů Disciplinární komise ČVUT, dle přílohy.  

Počet osob s hlasovacím právem: 32  

Hlasování: 14-3-15 Usnesení nebylo přijato.   

9. Vyjádření souhlasu se Smlouvou o zřízení věcného břemene, pozemky p. č. 2509 a p. č. 1976 k. ú. Nové Město 

Rektor – jde o výtah u novoměstského hotelu. M. Vodička – představil podrobnosti.  

Usnesení 08-11: Akademický senát ČVUT vyjadřuje souhlas s uzavřením Smlouvy o zřízení věcného břemene, pozemek 2509 a p.č.1976 k.ú. 

Nové město. 

Počet osob s hlasovacím právem: 33 

Hlasování: 32-0-1 Usnesení bylo přijato.   

10. Vyhlášení doplňovacích voleb do AS ČVUT v obvodu studentů FEL 

J. Janoušek - M. Šťastný za studenty FEL přerušil studium a ztratil roli člena AS a je potřeba vyhlásit doplňovací volby. Je to student, který byl 

zvolen na dvouleté funkční období. Už byly vyhlášeny řádné volby, takže se nabízí, aby byly spojeny s doplňovacími. Když jsme tuto možnost 

spojení voleb diskutovali, tak jsme zjistili, že kdyby to bylo uděláno takto, neměli by všichni stejné podmínky při účasti v konkrétních volbách. Proto 

předsednictvo doporučuje nespojit tyto volby s hlavními a v praxi to bude znamenat, že v obvodě studentů FEL se bude muset hlasovat dvakrát a je 

možné obě volby udělat v rámci stejného období. Místo toho, aby studenti hlasovali jednou, budou hlasovat dvakrát.  

P. Olšák – má protinávrh bez dovětku, aby to mohla volněji interpretovat volební komise, a bude rozhodovat informovaněji. J. Janoušek – pokud 

AS ví, jak se to dělat nemá, není nic proti ničemu, aby tuto informaci zahrnul do usnesení. J. Sláma – jedná se o to, že ve volebním řádu se opominula 

tato jediná specifická situace. V doplňovacích volbách plat seznam v momentě skončení voleb. Jeho mandát končí letos a nemohl by se tak přihlásit 

do voleb, protože by měl 2 mandáty zaráz. J. Janoušek – diskutovali to i s autory návrhu volebního řádu a oni říkali, že tato situace není pokryta a 
až teď se to ukázalo. Rektor – je to algoritmická díra, musí to být vyřešeno. P. Olšák – s ním se nic nediskutovalo, je potřeba probrat všechny 

důsledky. Nechal by rozhodnutí na volební komisi. V. Vymětalová – legislativní komise o tom mluvila, je domluvené, že rektor předloží upravený 

návrh volebního řádu.. K. Pilná – hlavní volební komise tohle řešila a budou to komunikovat i s dílčí volební komisí na FEL. J. Janoušek – 

předpokládáme, že vše proběhne v jednom termínu, jen budou dva seznamy a dvě hlasování.  

Usnesení 08-12: AS ČVUT vyhlašuje doplňovací volby do AS ČVUT v obvodu studentů FEL. 
Počet osob s hlasovacím právem: 31 

Hlasování: 9-13-10 Usnesení nebylo přijato. 

 

Usnesení 08-13: AS ČVUT vyhlašuje doplňovací volby do AS ČVUT v obvodu studentů FEL. Tyto volby nebudou sloučeny s řádnými, již 

vyhlášenými, volbami v obvodu studentů FEL. 
Počet osob s hlasovacím právem: 32 

Hlasování: 28-1-3 Usnesení nebylo přijato. 

 

Usnesení 08-14: AS ČVUT schvaluje hlavní volební komisi pro doplňovací volby v obvodu studentů FEL ve složení: Kateřina Pilná 

(předsedkyně), Veronika Vymětalová a Aneta Ševčenková. 
Počet osob s hlasovacím právem: 31  

Hlasování: 28-0-3 Usnesení nebylo přijato. 

 

11. Informace o stavu Bubenečské koleje 

K. Pilná – uvedla stručné informace o koleji. Kvůli časovým důvodům prezentaci a dalšími informacemi pošle prezentaci členům AS.   

12. Různé 

D. Matějovská – bude se diskutovat. V pátek od 19:00 je vernisáž ve Fragnerově galerii, která má další doprovodný program. Pro zájemce senátory 

ředitelka nabízí 11. 10. v 14:00 schůzku kde objasní svoje záměry. V. Vymětalová – bavili se o tom, že v rámci komunikace a transparentnosti se 

bude znova komise zabývat jednacím řádem AS a požádala všechny, pokud budou mít podněty nebo připomínky, aby je zaslali. V. Hlaváč – byl 

dostavěn archiv ČVUT na Strahově. Je to moc pěkná budova a bylo by fajn, kdyby se tam senátoři šli podívat. J. Janoušek – exkurze byla vyhlášena. 
V. Vymětalová – dostala kopii mailu od kvestorky, kde žádala ředitelku o termíny exkurze. Bude informovat. K. Pilná – probíhá komunikace s 

fakultami ohledně voleb. Řeší se také volební aplikace s R. Holým. Zatím přišly odpovědi dílčích komisí z FEL, FIT a FJFI. Proběhne instalace 

nejnovější verze systému do 24. 9., informace nemá, zašle. Jsou potřeba simulace chyb z minulých voleb, snad budou odstraněny. Mělo by také dojít 

ke školení administrátorů lokálních pro fakulty. Před spuštěním voleb by mělo proběhnout nasazení a otestování aplikace. Informace bude sdílet dál. 

Rektor – kdy je termín voleb? K. Pilná - 13. - 27. listopadu. Rektor – v suterénu betlémské kaple také otevřeli výstavu. V. Hlaváč – elektro fakulta 

organizuje koncerty klasické hudby, další bude v pondělí 9. 10. na KN v Zengrově posluchárně. Bude hrát klavíristka Čechová.  

O. Váňa – myslí, že jméno ČVUT ztrácí na hodnotě a významu. Ztrácí se zájem o naši univerzitu a měli bychom se zamyslet, proč to jméno ztrácíme. 

Rektor – poděkoval za apel, ale univerzita dělá, co může. J. Janoušek – téma udržení a zlepšování kvality ČVUT je aktuální. Je potřeba konkrétně 

tyto věci zlepšovat a je to i úloha senátorů. Vyšly nové žebříčky a Caleb House má podrobnou analýzu, kterou by mohl přijít představit na zasedání 
senátu. Uvažovalo se, jestli to dát na komisi, ale shodli se na tom, že to dají na zasedání AS. Je tam řada pohledů, v čem jsme dobří a v čem jsme 

vůči jiným horší. Je možné diskutovat proč a jaké kroky podniknout, abychom se vylepšili. Nejpozději na prosincovém zasedání tento bod budeme 

mít. Caleb House se zabývá se detailně žebříčky. Rektor – objevil před pár dny, že náš problém je v průměrném počtu citovanosti na vědeckého 

pracovníka. Na jedné straně jsou citovanosti v oborech, na druhé je správné zařazení pracovníků. V. Hlaváč – vítá ze strany studentů tuto snahu. Byl 

zvolen do komise pro rozvoj a kvalitu. Tohle se kvality týká. Na univerzitě krom rektora máme také RVH, jejímž úkolem je kvalita, a to je hlavní 
orgán který vidí celou školu a snaží se to nějak posunout. Kromě žebříčků, které dávají mezinárodní srovnání tak klesáme i absolutně protože asijské 

univerzity nás předjíždějí a týká se to všech škol nejen nás. Žebříčky jsou jenom část toho, jak posoudit situaci a druhá část jsou výstupy do metodiky 

2017+. Tam je několik vstupů, měří se tam publikace, rankingy, aplikační výsledky a překvapivě ČVUT v nich neboduje dobře. Do toho se vybírají 

jenom nejlepší výsledky a ty se dají snadno vypsat a analyzovat. Na úrovni komise neviděl, že se s ní pracovalo. V. Kramaříková by s tímto mohla 

pomoct a mohli bychom shrnout to, co jsme napsali do 2017+ v minulém období a tam je napsáno kdo jsou nejlepší. Je jich málo, ale jde vidět kde 

https://campuscvut.sharepoint.com/:f:/r/sites/inforek-9utpr/zasedani/obdobi-2023-25/2023-09-27/Vecne%20bremeno%20SUZ?csf=1&web=1&e=cElHTu
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je škola skvělá. Rektor – to je na dlouho, dala by se udělat komise. Existuje mechanismus, který mluví o přesunu kvót. Je tam auto korekční 
mechanismus, ale je problém v hodnocení v technických vědách, tedy tam, kde je nestabilní hodnocení. Je potřeba dát pozor na to, aby si okresní liga 

nenastavila kritéria tak že historický výzkum nedostane nic. F. Wald – sdílí s O. Váňou tuto obavu a zde není správná platforma. Máme na to 

platformu. Ve stavařině je velký propad v aplikovaném výzkumu, nestačíme na komerční výzkum. Tohle mají jiné univerzity jako prioritu, my ne. 

Jde o to, jak hodnotíme excelenci a my to děláme jenom publikacemi. Rektor – od letošní metodiky máme blok, který bere kvalitu aplikačních 

výzkumů podle výstupů. F. Wald – místo peněz se berou pochybná kritéria, která jsou k ničemu pro výzkum, který se použije hned. Rektor – asi 
rok jsme tu metodiku řešili. Chtěli jsme kvalitativní hodnocení, můžeme se na to ještě podívat. F. Wald – máme unikátní metodiku, ale na tohle není 

praktická. V. Hlaváč – to, po čem volá F. Wald je hodnocení v metodice 2017, kde my sami řekneme, co považujeme za nejdůležitější v aplikovaném 

výzkumu, to se řekne někomu vně, a venku nám někdo řekne, jestli to je k něčemu. Většinu nám vyhodili, , tak analyzujme, co je pro nás dobré a co 

pro komisi dobré není..  

J. Janoušek – další zasedání bude 18. 10. v zasedací místnosti FSv, pokud se datum per rollam schválí. Jinak bude poslední středu v říjnu také 

v zasedací místnosti FSv. Ukončil zasedání. 

 

Zapsala: 

 

doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D. 

Michaela Urbanovská 

 

Korektura:  

Radek Zeman 

předseda AS ČVUT 
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13. Záznam jednotlivých hlasování 

 

 

HLASOVÁNÍ č. 1 

27.9.2023 13:49:15 

 1. Schválení programu 8. zasedání AS ČVUT 

Hlasování o usnesení 

AS ČVUT schválil program 8. zasedání s přidáním bodu 4. Informace z komisí. 

________________________________________________________________________________________ 

 
 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Omluven 

 prof. Ing. František Wald, CSc.  Pro 

 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Pro 
 Ing. arch. Anna Marie Černá  Pro 

 Bc. Ondřej Váňa  Pro 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 

 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 

 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Omluven 
 Ing. Michal Kuchař  Pro 

 Ing. Michal Stejskal   Pro 

 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Pro 

 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 
 Ing. Martin Šťastný  Nepřítomen 

 Ing. Jakub Sláma  Pro 

 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Proti 
 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Pro 

 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 

 Kateřina Pilná   Pro 
 Bc. Stěpán Tichý  Nepřítomen 

 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Zdržel se 

 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Nepřítomen 

 Lucie Kadrmasová  Pro 
 Václav Holuša  Pro 

 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Pro 

 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Omluven 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Pro 

 Bc. Markéta Jirmanová  Omluven 
 Jakub Ťukal  Omluven 

 Ing. Martina Caithamlová   Pro 

 Ing. Jan Kašpar  Pro 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Pro 

 Bc. Tim Petrášek  Omluven 

 Bc. Olga Vafková  Pro 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 

 RNDr. Petr Olšák   Pro 
 Ing. Lukáš Bařinka  Nepřítomen 

 Jakub Meinlschmidt, Bc.  Omluven 

 Ondřej Štorc, Bc.  Pro 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Pro 

 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Nepřítomen 

 Mgr. Libor Vykydal  Pro 
 Aneta Ševčenková   Nepřítomen 

 Thuy Dung Ha  Nepřítomen 

________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 16 hlasů 

Celkem zastupitelů: 45 
Pro: 29 (64%)  Proti: 1 (2%)  Zdrželo se: 1 (2%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Omluveno: 7 

Nepřítomno: 7 
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HLASOVÁNÍ č. 1 - SCHVÁLENO 

 

HLASOVÁNÍ č. 2 
27.9.2023 13:52:05 

 2. Kontrola a schválení zápisu z 7. zasedání AS ČVUT 

Hlasování o usnesení 

AS ČVUT schválil zápis z 7. zasedání. 

________________________________________________________________________________________ 
 

 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Pro 

 prof. Ing. František Wald, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Zdržel se 

 Ing. arch. Anna Marie Černá  Pro 

 Bc. Ondřej Váňa  Pro 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 

 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Omluven 

 Ing. Michal Kuchař  Pro 

 Ing. Michal Stejskal   Pro 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 

 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Pro 

 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 
 Ing. Martin Šťastný  Nepřítomen 

 Ing. Jakub Sláma  Zdržel se 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Pro 

 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Pro 

 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 
 Kateřina Pilná   Pro 

 Bc. Stěpán Tichý  Nepřítomen 

 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 

 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Pro 
 Lucie Kadrmasová  Zdržel se 

 Václav Holuša  Pro 

 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Pro 
 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Omluven 

 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Pro 

 Bc. Markéta Jirmanová  Omluven 
 Jakub Ťukal  Omluven 

 Ing. Martina Caithamlová   Pro 
 Ing. Jan Kašpar  Pro 

 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Pro 

 Bc. Tim Petrášek  Omluven 
 Bc. Olga Vafková  Zdržel se 

 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 

 RNDr. Petr Olšák   Pro 
 Ing. Lukáš Bařinka  Nepřítomen 

 Jakub Meinlschmidt, Bc.  Omluven 
 Ondřej Štorc, Bc.  Pro 

 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Pro 

 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Nepřítomen 
 Mgr. Libor Vykydal  Pro 

 Aneta Ševčenková   Nepřítomen 

 Thuy Dung Ha  Nepřítomen 

________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 17 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 

Pro: 29 (64%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 4 (9%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Omluveno: 6 

Nepřítomno: 6 
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HLASOVÁNÍ č. 2 - SCHVÁLENO 

 

HLASOVÁNÍ č. 3 
27.9.2023 15:09:18 

 4. Informace z komisí 

Hlasování o usnesení 

AS ČVUT vyzývá rektora k vypsání výběrového řízení na kvestora ČVUT do 15. 11. 2023. 

________________________________________________________________________________________ 
 

 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Pro 

 prof. Ing. František Wald, CSc.  Nepřítomen 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Pro 

 Ing. arch. Anna Marie Černá  Proti 

 Bc. Ondřej Váňa  Pro 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 

 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Zdržel se 
 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Omluven 

 Ing. Michal Kuchař  Pro 

 Ing. Michal Stejskal   Pro 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Zdržel se 

 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Pro 

 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Zdržel se 
 Ing. Martin Šťastný  Nepřítomen 

 Ing. Jakub Sláma  Zdržel se 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Zdržel se 

 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Pro 

 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 
 Kateřina Pilná   Zdržel se 

 Bc. Stěpán Tichý  Nepřítomen 

 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Zdržel se 

 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Pro 
 Lucie Kadrmasová  Pro 

 Václav Holuša  Pro 

 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Pro 
 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Omluven 

 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Zdržel se 

 Bc. Markéta Jirmanová  Omluven 
 Jakub Ťukal  Omluven 

 Ing. Martina Caithamlová   Pro 
 Ing. Jan Kašpar  Pro 

 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Pro 

 Bc. Tim Petrášek  Omluven 
 Bc. Olga Vafková  Zdržel se 

 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 

 RNDr. Petr Olšák   Pro 
 Ing. Lukáš Bařinka  Pro 

 Jakub Meinlschmidt, Bc.  Omluven 
 Ondřej Štorc, Bc.  Pro 

 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Pro 

 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 
 Mgr. Libor Vykydal  Pro 

 Aneta Ševčenková   Pro 

 Thuy Dung Ha  Nepřítomen 

________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 18 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 

Pro: 25 (56%)  Proti: 1 (2%)  Zdrželo se: 9 (20%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Omluveno: 6 

Nepřítomno: 4 
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HLASOVÁNÍ č. 3 - SCHVÁLENO 

 

HLASOVÁNÍ č. 4 
27.9.2023 15:10:47 

 4. Informace z komisí 

Hlasování o usnesení 

AS ČVUT žádá, aby mu byl předložen ke schválení  Rozpočet investičních akcí na rok 2022. 

________________________________________________________________________________________ 
 

 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Pro 

 prof. Ing. František Wald, CSc.  Nepřítomen 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Pro 

 Ing. arch. Anna Marie Černá  Pro 

 Bc. Ondřej Váňa  Pro 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 

 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Omluven 

 Ing. Michal Kuchař  Pro 

 Ing. Michal Stejskal   Pro 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 

 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Pro 

 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 
 Ing. Martin Šťastný  Nepřítomen 

 Ing. Jakub Sláma  Pro 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Pro 

 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Pro 

 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 
 Kateřina Pilná   Pro 

 Bc. Stěpán Tichý  Nepřítomen 

 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Zdržel se 

 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Pro 
 Lucie Kadrmasová  Pro 

 Václav Holuša  Pro 

 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Pro 
 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Omluven 

 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Pro 

 Bc. Markéta Jirmanová  Omluven 
 Jakub Ťukal  Omluven 

 Ing. Martina Caithamlová   Pro 
 Ing. Jan Kašpar  Pro 

 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Pro 

 Bc. Tim Petrášek  Omluven 
 Bc. Olga Vafková  Pro 

 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 

 RNDr. Petr Olšák   Pro 
 Ing. Lukáš Bařinka  Pro 

 Jakub Meinlschmidt, Bc.  Omluven 
 Ondřej Štorc, Bc.  Pro 

 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Pro 

 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 
 Mgr. Libor Vykydal  Pro 

 Aneta Ševčenková   Pro 

 Thuy Dung Ha  Nepřítomen 

________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 18 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 

Pro: 34 (76%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 1 (2%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Omluveno: 6 

Nepřítomno: 4 
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HLASOVÁNÍ č. 4 - SCHVÁLENO 

 

HLASOVÁNÍ č. 5 
27.9.2023 15:20:33 

 5. Schválení Řádu Celoživotního vzdělávání 

Hlasování o usnesení 

AS ČVUT schválil předložený Řád celoživotního vzdělávání ČVUT v Praze.  

________________________________________________________________________________________ 
 

 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Pro 

 prof. Ing. František Wald, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Pro 

 Ing. arch. Anna Marie Černá  Pro 

 Bc. Ondřej Váňa  Pro 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 

 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Omluven 

 Ing. Michal Kuchař  Pro 

 Ing. Michal Stejskal   Pro 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 

 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Pro 

 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 
 Ing. Martin Šťastný  Nepřítomen 

 Ing. Jakub Sláma  Pro 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Pro 

 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Pro 

 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 
 Kateřina Pilná   Pro 

 Bc. Stěpán Tichý  Nepřítomen 

 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 

 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Pro 
 Lucie Kadrmasová  Pro 

 Václav Holuša  Pro 

 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Pro 
 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Omluven 

 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Pro 

 Bc. Markéta Jirmanová  Omluven 
 Jakub Ťukal  Omluven 

 Ing. Martina Caithamlová   Pro 
 Ing. Jan Kašpar  Pro 

 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Pro 

 Bc. Tim Petrášek  Omluven 
 Bc. Olga Vafková  Pro 

 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 

 RNDr. Petr Olšák   Zdržel se 
 Ing. Lukáš Bařinka  Pro 

 Jakub Meinlschmidt, Bc.  Omluven 
 Ondřej Štorc, Bc.  Pro 

 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Pro 

 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 
 Mgr. Libor Vykydal  Pro 

 Aneta Ševčenková   Pro 

 Thuy Dung Ha  Nepřítomen 

________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 19 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 

Pro: 35 (78%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 1 (2%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Omluveno: 6 

Nepřítomno: 3 
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HLASOVÁNÍ č. 5 - SCHVÁLENO 

 

HLASOVÁNÍ č. 6 
27.9.2023 15:23:19 

 6. Schválení Organizačního řádu Rektorátu ČVUT 

Hlasování o usnesení 

Akademický senát ČVUT schválil předložený „Organizační řád Rektorátu ČVUT v Praze”. 

________________________________________________________________________________________ 
 

 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Pro 

 prof. Ing. František Wald, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Pro 

 Ing. arch. Anna Marie Černá  Pro 

 Bc. Ondřej Váňa  Pro 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 

 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Omluven 

 Ing. Michal Kuchař  Pro 

 Ing. Michal Stejskal   Pro 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 

 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Pro 

 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 
 Ing. Martin Šťastný  Nepřítomen 

 Ing. Jakub Sláma  Pro 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Pro 

 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Pro 

 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 
 Kateřina Pilná   Pro 

 Bc. Stěpán Tichý  Nepřítomen 

 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 

 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Pro 
 Lucie Kadrmasová  Pro 

 Václav Holuša  Zdržel se 

 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Pro 
 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Omluven 

 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Pro 

 Bc. Markéta Jirmanová  Omluven 
 Jakub Ťukal  Omluven 

 Ing. Martina Caithamlová   Pro 
 Ing. Jan Kašpar  Pro 

 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Pro 

 Bc. Tim Petrášek  Omluven 
 Bc. Olga Vafková  Pro 

 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 

 RNDr. Petr Olšák   Pro 
 Ing. Lukáš Bařinka  Pro 

 Jakub Meinlschmidt, Bc.  Omluven 
 Ondřej Štorc, Bc.  Pro 

 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Pro 

 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 
 Mgr. Libor Vykydal  Pro 

 Aneta Ševčenková   Pro 

 Thuy Dung Ha  Nepřítomen 

________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 19 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 

Pro: 35 (78%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 1 (2%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Omluveno: 6 

Nepřítomno: 3 
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HLASOVÁNÍ č. 6 - SCHVÁLENO 

 

HLASOVÁNÍ č. 7 
27.9.2023 15:33:52 

 7. Schválení změny Organizačního řádu VIC 

Hlasování o usnesení 

AS ČVUT schvaluje OŘ VIC ČVUT po opravě odkazu v článku 1 odst. 5, kde místo textu "podle čl. 30 Statutu" se uvede "podle 

čl. 31 Statutu". 

________________________________________________________________________________________ 

 

 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Pro 
 prof. Ing. František Wald, CSc.  Pro 

 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Pro 

 Ing. arch. Anna Marie Černá  Pro 
 Bc. Ondřej Váňa  Pro 

 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 

 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Omluven 

 Ing. Michal Kuchař  Pro 
 Ing. Michal Stejskal   Pro 

 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 

 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Pro 
 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 

 Ing. Martin Šťastný  Nepřítomen 
 Ing. Jakub Sláma  Pro 

 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Pro 

 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Pro 
 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 

 Kateřina Pilná   Zdržel se 

 Bc. Stěpán Tichý  Nepřítomen 
 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 

 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Pro 

 Lucie Kadrmasová  Pro 

 Václav Holuša  Pro 
 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Pro 

 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Omluven 

 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Pro 
 Bc. Markéta Jirmanová  Omluven 

 Jakub Ťukal  Omluven 
 Ing. Martina Caithamlová   Pro 

 Ing. Jan Kašpar  Pro 

 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Pro 
 Bc. Tim Petrášek  Omluven 

 Bc. Olga Vafková  Pro 

 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 
 RNDr. Petr Olšák   Pro 

 Ing. Lukáš Bařinka  Pro 
 Jakub Meinlschmidt, Bc.  Omluven 

 Ondřej Štorc, Bc.  Pro 

 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Pro 
 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 

 Mgr. Libor Vykydal  Pro 

 Aneta Ševčenková   Pro 
 Thuy Dung Ha  Nepřítomen 

________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 19 hlasů 

Celkem zastupitelů: 45 

Pro: 35 (78%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 1 (2%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 6 

Nepřítomno: 3 
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HLASOVÁNÍ č. 7 - SCHVÁLENO 

 

HLASOVÁNÍ č. 8 
27.9.2023 15:51:01 

 8. Schválení Podmínek přijímacího řízení doktorského studijního programu ČVUT- Kloknerův ústav pro akademický rok 

2024/2025 

Hlasování o usnesení 

Akademický senát ČVUT schválil „Podmínky přijímacího řízení pro akademický rok 2024/25 doktorského studijního
 programu“ se 2 změnami v textu, kde místo "Úřední desce ČVUT KÚ" bude "Úřední desce ČVUT"; a  místo 

textu "850 Kč" bude "900 Kč". 

________________________________________________________________________________________ 
 

 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Pro 

 prof. Ing. František Wald, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Pro 

 Ing. arch. Anna Marie Černá  Nehlasoval 
 Bc. Ondřej Váňa  Nehlasoval 

 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 

 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Omluven 

 Ing. Michal Kuchař  Pro 

 Ing. Michal Stejskal   Pro 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 

 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Pro 
 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 

 Ing. Martin Šťastný  Nepřítomen 

 Ing. Jakub Sláma  Zdržel se 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Pro 

 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Pro 

 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 
 Kateřina Pilná   Pro 

 Bc. Stěpán Tichý  Nepřítomen 
 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 

 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 

 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Pro 
 Lucie Kadrmasová  Pro 

 Václav Holuša  Nehlasoval 

 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Pro 
 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Omluven 

 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Pro 
 Bc. Markéta Jirmanová  Omluven 

 Jakub Ťukal  Omluven 

 Ing. Martina Caithamlová   Pro 
 Ing. Jan Kašpar  Pro 

 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Zdržel se 

 Bc. Tim Petrášek  Omluven 
 Bc. Olga Vafková  Pro 

 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 
 RNDr. Petr Olšák   Pro 

 Ing. Lukáš Bařinka  Pro 

 Jakub Meinlschmidt, Bc.  Omluven 
 Ondřej Štorc, Bc.  Pro 

 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Pro 

 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Nehlasoval 
 Mgr. Libor Vykydal  Pro 

 Aneta Ševčenková   Pro 
 Thuy Dung Ha  Nepřítomen 

________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 19 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 

Pro: 30 (67%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 2 (4%)  Nehlasovalo: 4 (9%) 
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Omluveno: 6 

Nepřítomno: 3 

HLASOVÁNÍ č. 8 - SCHVÁLENO 

 

HLASOVÁNÍ č. 9 

27.9.2023 16:32:45 

 9. Vyjádření souhlasu se členy Disciplinární komise ČVUT 

Hlasování o usnesení 

AS ČVUT, dle čl.4 odst.4 Disciplinárního řádu pro studenty ČVUT v Praze, uděluje rektorovi souhlas se jmenováním členů 

Disciplinárníkomise ČVUT, dle přílohy. 

________________________________________________________________________________________ 
 

 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Hlasoval 

 prof. Ing. František Wald, CSc.  Hlasoval 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Hlasoval 

 Ing. arch. Anna Marie Černá  Nepřítomen 
 Bc. Ondřej Váňa  Hlasoval 

 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Hlasoval 

 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Hlasoval 
 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Omluven 

 Ing. Michal Kuchař  Hlasoval 

 Ing. Michal Stejskal   Hlasoval 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Hlasoval 

 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Hlasoval 
 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Hlasoval 

 Ing. Martin Šťastný  Nepřítomen 

 Ing. Jakub Sláma  Hlasoval 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Hlasoval 

 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Nepřítomen 

 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Hlasoval 
 Kateřina Pilná   Hlasoval 

 Bc. Stěpán Tichý  Nepřítomen 
 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Hlasoval 

 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Hlasoval 

 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Nehlasoval 
 Lucie Kadrmasová  Hlasoval 

 Václav Holuša  Nepřítomen 

 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Hlasoval 
 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Omluven 

 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Hlasoval 
 Bc. Markéta Jirmanová  Omluven 

 Jakub Ťukal  Omluven 

 Ing. Martina Caithamlová   Hlasoval 
 Ing. Jan Kašpar  Hlasoval 

 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Hlasoval 

 Bc. Tim Petrášek  Omluven 
 Bc. Olga Vafková  Hlasoval 

 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Hlasoval 
 RNDr. Petr Olšák   Hlasoval 

 Ing. Lukáš Bařinka  Hlasoval 

 Jakub Meinlschmidt, Bc.  Omluven 
 Ondřej Štorc, Bc.  Hlasoval 

 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Hlasoval 

 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Hlasoval 
 Mgr. Libor Vykydal  Hlasoval 

 Aneta Ševčenková   Hlasoval 
 Thuy Dung Ha  Nepřítomen 

________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 17 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 
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Pro: 14 (31%)  Proti: 6 (13%)  Zdrželo se: 12 (27%)  Nehlasovalo: 1 (2%) 

Omluveno: 6 

Nepřítomno: 6 

HLASOVÁNÍ č. 9 - NESCHVÁLENO 

 

HLASOVÁNÍ č. 10 
27.9.2023 16:33:39 

 9. Vyjádření souhlasu se členy Disciplinární komise ČVUT 

Hlasování o usnesení 

AS ČVUT, dle čl.4 odst.4 Disciplinárního řádu pro studenty ČVUT v Praze, uděluje rektorovi souhlas se jmenováním členů 

Disciplinárníkomise ČVUT, dle přílohy. 

________________________________________________________________________________________ 

 

 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Hlasoval 
 prof. Ing. František Wald, CSc.  Hlasoval 

 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Hlasoval 
 Ing. arch. Anna Marie Černá  Nepřítomen 

 Bc. Ondřej Váňa  Hlasoval 

 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Hlasoval 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Hlasoval 

 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Omluven 

 Ing. Michal Kuchař  Hlasoval 
 Ing. Michal Stejskal   Hlasoval 

 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Hlasoval 
 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Hlasoval 

 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Hlasoval 

 Ing. Martin Šťastný  Nepřítomen 
 Ing. Jakub Sláma  Hlasoval 

 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Hlasoval 

 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Nepřítomen 
 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Hlasoval 

 Kateřina Pilná   Hlasoval 
 Bc. Stěpán Tichý  Nepřítomen 

 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Hlasoval 

 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Hlasoval 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Nehlasoval 

 Lucie Kadrmasová  Hlasoval 

 Václav Holuša  Nepřítomen 
 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Hlasoval 

 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Omluven 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Hlasoval 

 Bc. Markéta Jirmanová  Omluven 

 Jakub Ťukal  Omluven 
 Ing. Martina Caithamlová   Hlasoval 

 Ing. Jan Kašpar  Hlasoval 

 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Hlasoval 
 Bc. Tim Petrášek  Omluven 

 Bc. Olga Vafková  Hlasoval 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Hlasoval 

 RNDr. Petr Olšák   Hlasoval 

 Ing. Lukáš Bařinka  Hlasoval 
 Jakub Meinlschmidt, Bc.  Omluven 

 Ondřej Štorc, Bc.  Hlasoval 

 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Hlasoval 
 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Hlasoval 

 Mgr. Libor Vykydal  Hlasoval 
 Aneta Ševčenková   Hlasoval 

 Thuy Dung Ha  Nepřítomen 

________________________________________________________________________________________ 
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Ke schválení bylo potřeba 17 hlasů 

Celkem zastupitelů: 45 

Pro: 14 (31%)  Proti: 3 (7%)  Zdrželo se: 15 (33%)  Nehlasovalo: 1 (2%) 
Omluveno: 6 

Nepřítomno: 6 

HLASOVÁNÍ č. 10 - NESCHVÁLENO 

 

HLASOVÁNÍ č. 11 
27.9.2023 16:37:13 

10. Vyjádření souhlasu se Smlouvou o zřízení věcného břemene, pozemky p. č. 2509 a p. č. 1976 k. ú. Nové Město 

Hlasování o usnesení 

Akademický senát ČVUT vyjadřuje souhlas s uzavřením Smlouvy o zřízení věcného břemene, pozemek 2509 a p.č.1976 k.ú. 

Nové město. 

________________________________________________________________________________________ 
 

 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Pro 
 prof. Ing. František Wald, CSc.  Pro 

 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Pro 

 Ing. arch. Anna Marie Černá  Nepřítomen 
 Bc. Ondřej Váňa  Pro 

 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 

 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Omluven 

 Ing. Michal Kuchař  Pro 
 Ing. Michal Stejskal   Pro 

 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 

 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Pro 
 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 

 Ing. Martin Šťastný  Nepřítomen 

 Ing. Jakub Sláma  Pro 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Pro 

 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Nepřítomen 
 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 

 Kateřina Pilná   Pro 

 Bc. Stěpán Tichý  Nepřítomen 
 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 

 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 

 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Nehlasoval 
 Lucie Kadrmasová  Pro 

 Václav Holuša  Nepřítomen 
 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Pro 

 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Omluven 

 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Pro 
 Bc. Markéta Jirmanová  Omluven 

 Jakub Ťukal  Omluven 

 Ing. Martina Caithamlová   Pro 
 Ing. Jan Kašpar  Pro 

 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Pro 
 Bc. Tim Petrášek  Omluven 

 Bc. Olga Vafková  Pro 

 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 
 RNDr. Petr Olšák   Zdržel se 

 Ing. Lukáš Bařinka  Pro 

 Jakub Meinlschmidt, Bc.  Omluven 
 Ondřej Štorc, Bc.  Pro 

 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Pro 
 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 

 Mgr. Libor Vykydal  Pro 

 Aneta Ševčenková   Pro 
 Thuy Dung Ha  Nepřítomen 

________________________________________________________________________________________ 
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Ke schválení bylo potřeba 17 hlasů 

Celkem zastupitelů: 45 

Pro: 31 (69%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 1 (2%)  Nehlasovalo: 1 (2%) 
Omluveno: 6 

Nepřítomno: 6 

HLASOVÁNÍ č. 11 - SCHVÁLENO 

 

HLASOVÁNÍ č. 12 
27.9.2023 16:49:36 

11. Vyhlášení doplňovacích voleb do AS ČVUT v obvodu studentů FEL 

Hlasování o usnesení 

AS ČVUT vyhlašuje doplňovací volby do AS ČVUT v obvodu studentů FEL.  

________________________________________________________________________________________ 

 
 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Proti 

 prof. Ing. František Wald, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Zdržel se 

 Ing. arch. Anna Marie Černá  Nepřítomen 

 Bc. Ondřej Váňa  Zdržel se 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Proti 

 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Zdržel se 

 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Omluven 
 Ing. Michal Kuchař  Nehlasoval 

 Ing. Michal Stejskal   Proti 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Zdržel se 

 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Zdržel se 

 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 
 Ing. Martin Šťastný  Nepřítomen 

 Ing. Jakub Sláma  Zdržel se 

 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Proti 
 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Nepřítomen 

 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Proti 
 Kateřina Pilná   Proti 

 Bc. Stěpán Tichý  Nepřítomen 

 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Zdržel se 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Proti 

 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Nehlasoval 

 Lucie Kadrmasová  Proti 
 Václav Holuša  Nepřítomen 

 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Proti 
 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Omluven 

 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Pro 

 Bc. Markéta Jirmanová  Omluven 
 Jakub Ťukal  Omluven 

 Ing. Martina Caithamlová   Pro 

 Ing. Jan Kašpar  Zdržel se 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Proti 

 Bc. Tim Petrášek  Omluven 
 Bc. Olga Vafková  Proti 

 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Proti 

 RNDr. Petr Olšák   Pro 
 Ing. Lukáš Bařinka  Pro 

 Jakub Meinlschmidt, Bc.  Omluven 

 Ondřej Štorc, Bc.  Proti 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Pro 

 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 
 Mgr. Libor Vykydal  Zdržel se 

 Aneta Ševčenková   Zdržel se 

 Thuy Dung Ha  Nepřítomen 

________________________________________________________________________________________ 
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Ke schválení bylo potřeba 17 hlasů 

Celkem zastupitelů: 45 

Pro: 8 (18%)  Proti: 13 (29%)  Zdrželo se: 10 (22%)  Nehlasovalo: 2 (4%) 
Omluveno: 6 

Nepřítomno: 6 

HLASOVÁNÍ č. 12 - NESCHVÁLENO 

 

HLASOVÁNÍ č. 13 
27.9.2023 16:50:47 

11. Vyhlášení doplňovacích voleb do AS ČVUT v obvodu studentů FEL 

Hlasování o usnesení 

AS ČVUT vyhlašuje doplňovací volby do AS ČVUT v obvodu studentů FEL. Tyto volby nebudou sloučeny s řádnými, již 

vyhlášenými, volbami v obvodu studentů FEL. 

________________________________________________________________________________________ 
 

 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Pro 
 prof. Ing. František Wald, CSc.  Pro 

 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Pro 

 Ing. arch. Anna Marie Černá  Nepřítomen 
 Bc. Ondřej Váňa  Zdržel se 

 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 

 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Omluven 

 Ing. Michal Kuchař  Nehlasoval 
 Ing. Michal Stejskal   Pro 

 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 

 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Pro 
 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 

 Ing. Martin Šťastný  Nepřítomen 

 Ing. Jakub Sláma  Zdržel se 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Pro 

 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Nepřítomen 
 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 

 Kateřina Pilná   Pro 

 Bc. Stěpán Tichý  Nepřítomen 
 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 

 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 

 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Nehlasoval 
 Lucie Kadrmasová  Pro 

 Václav Holuša  Nepřítomen 
 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Pro 

 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Omluven 

 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Zdržel se 
 Bc. Markéta Jirmanová  Omluven 

 Jakub Ťukal  Omluven 

 Ing. Martina Caithamlová   Pro 
 Ing. Jan Kašpar  Pro 

 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Pro 
 Bc. Tim Petrášek  Omluven 

 Bc. Olga Vafková  Pro 

 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 
 RNDr. Petr Olšák   Proti 

 Ing. Lukáš Bařinka  Pro 

 Jakub Meinlschmidt, Bc.  Omluven 
 Ondřej Štorc, Bc.  Pro 

 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Pro 
 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 

 Mgr. Libor Vykydal  Pro 

 Aneta Ševčenková   Pro 
 Thuy Dung Ha  Nepřítomen 

________________________________________________________________________________________ 
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Ke schválení bylo potřeba 17 hlasů 

Celkem zastupitelů: 45 

Pro: 27 (60%)  Proti: 1 (2%)  Zdrželo se: 3 (7%)  Nehlasovalo: 2 (4%) 
Omluveno: 6 

Nepřítomno: 6 

HLASOVÁNÍ č. 13 - SCHVÁLENO 

 

HLASOVÁNÍ č. 14 
27.9.2023 16:53:33 

11. Vyhlášení doplňovacích voleb do AS ČVUT v obvodu studentů FEL 

Hlasování o usnesení 

AS ČVUT schvaluje hlavní volební komisi pro doplňovací volby v obvodu studentů FEL ve složení: Kateřina Pilná 

(předsedkyně), Veronika Vymětalová a Aneta Ševčenková. 

________________________________________________________________________________________ 
 

 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Pro 
 prof. Ing. František Wald, CSc.  Pro 

 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Pro 

 Ing. arch. Anna Marie Černá  Nepřítomen 
 Bc. Ondřej Váňa  Pro 

 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 

 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Omluven 

 Ing. Michal Kuchař  Nehlasoval 
 Ing. Michal Stejskal   Pro 

 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 

 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Pro 
 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 

 Ing. Martin Šťastný  Nepřítomen 

 Ing. Jakub Sláma  Zdržel se 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Pro 

 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Nepřítomen 
 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 

 Kateřina Pilná   Zdržel se 

 Bc. Stěpán Tichý  Nepřítomen 
 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 

 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 

 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Nehlasoval 
 Lucie Kadrmasová  Pro 

 Václav Holuša  Nepřítomen 
 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Pro 

 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Omluven 

 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Pro 
 Bc. Markéta Jirmanová  Omluven 

 Jakub Ťukal  Omluven 

 Ing. Martina Caithamlová   Pro 
 Ing. Jan Kašpar  Pro 

 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Zdržel se 
 Bc. Tim Petrášek  Omluven 

 Bc. Olga Vafková  Pro 

 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 
 RNDr. Petr Olšák   Pro 

 Ing. Lukáš Bařinka  Pro 

 Jakub Meinlschmidt, Bc.  Omluven 
 Ondřej Štorc, Bc.  Pro 

 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Pro 
 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 

 Mgr. Libor Vykydal  Pro 

 Aneta Ševčenková   Pro 
 Thuy Dung Ha  Nepřítomen 

________________________________________________________________________________________ 
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Ke schválení bylo potřeba 17 hlasů 

Celkem zastupitelů: 45 

Pro: 28 (62%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 3 (7%)  Nehlasovalo: 2 (4%) 
Omluveno: 6 

Nepřítomno: 6 

HLASOVÁNÍ č. 14 - SCHVÁLENO 
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